
Projektz 07.10.2022

Protokół Nr 45/2022

z obrad 45 Sesji Rady Miejskiej Konstanein-Jeziorna w dniu 05.10.2022 r. o godz. 14-
tej w trybie mieszanym.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 45 Sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie

gminnym (tj. Dz.U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) oraz na podstawie * ł3 ust. 1 Statutu

Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239). Obrady sesji będę miały

charakter mieszany, tj. zarówno stacjonarny w siedzibie Ratusza, jak również istnieje

możliwość uczestniczenia w obradach sesji zdalnie, poprzez platformę internetową.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdzila kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022,

4. Zamknięcie obrad.

Ad. 3 — Projekt uch wały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała głos Skarbniczce Gminy Marcie

Niedzielskiej, która przedstawila i omówila w/w projekt uchwały.

Skarbniczka poinformowała, że zmiana dotyczy dochodów Gminy w związku z otrzymaniem

od Wojewody Mazowieckiego dotacji zgodnej z ustawą, która stanowi świadczenie na dodatek

węglowy dla osób fizycznych. Na konto Urzędu Gminy wplynęła kwota 2.143.071 zł.

z przeznaczeniem na dodatek węglowy dla osób fizycznych. Kwota ta musi być przekazana

decyzją Rady Miejskiej w formie uchwaly do Ośrodka Pomocy Spolecznej, gdyż to Ośrodek



Pomocy Społecznej przyjmuje wnioski, dokonuje ich weryfikacji i będzie zajmował się wypłatą

dodatków węglowych.

Radny Andrzej Cieślawski zaproponował. aby na wypadek kolejnych takich sytuacji radni

przygotowali projekt uchwaly w którym Rada upoważnia Burmistrza aby poprzez Zarządzenie

dokonywał przesunięcia lego typu środków. Nie byłoby wówczas potrzeby zwoływania sesji

nadzwyczajnej.

Radna Iwona Siudzińska zapytała ile wniosków o wypłatę dodatków węglowych wpłynęlo do

tej pory do OPS. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Zieliński infonrnijąc, że pierwsze

wnioski wplynęły w sierpniu 2022 . do dnia dzisiejszego wpłynęło ich 975 z czego 432 są już

zweryfikowane, rozpatrzone i przeznaczone do wypłaty. Negatywną opinie otrzymały 24

wnioski. Przypomniał, że wmoski o dodatek węglowy należy składać do 30 listopada 2022 r.

Warunkiem przyjęcia i pozytywnego rozpatrzenia wniosku było zlożenie do dnia II sierpnia

2022 r. deklaracji w Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków

W \%yniku głosowania: za- 15 (jednoglośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 567/VIII/45i2022.

Ad. 4 - Zaniknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad został wyczerpany i

zamknęła obrady 45 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

\Vszystkie glosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokolu).

Protokól sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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